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Sääntömääräinen syyskokous 2018 

 
Paikka: Pappilanniemen kurssikeskus, Pappilanniemi 51, Sääksmäki 
Aika:  6.10.2018 klo 11.00 
 
 

1. Yhdistyksen puheenjohtaja Erika Häkkinen avasi kokouksen klo 11.21. 
2. Valittiin kokouksen puheenjohtajaksi Erika Häkkinen ja sihteeriksi Jenni Pirinen. 

3. Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

Syyskokouksen kutsu on lähetetty kaksi viikkoa etukäteen kaikille jäsenille. Lisäksi kutsu 
julkaistiin Akita lehdessä 3/18 sekä Akita ry kotisivuilla. Kaikki kokouskutsun liitteet ovat olleet 
luettavissa Akita ry kotisivulla. 13 jäsentä sekä neljä valtakirjaa eli 17 ääntä oli edustettuna 
kokouksessa. 

4. Hyväksyttiin syyskokoukselle esitetty työjärjestys yksimielisesti. 

5. Valittiin Jasmin Heinäaho ja Sara Koukku yksimielisesti pöytäkirjan tarkastajiksi ja 
ääntenlaskijoiksi. 

6. Lisättiin toimintasuunnitelmaan lause ”Vuosi 2019 on Akita ry:n 30-vuotisjuhlavuosi, mikä 
tulee näkymään kaikissa yhdistyksen tapahtumissa.” ja lisäksi kohta Akitojen erikoisnäyttely 
korjattiin muotoon ”Akitojen 30-juhlavuotiserikoisnäyttely”. 
Näiden muutosten jälkeen hyväksyttiin vuoden 2019 toimintasuunnitelma. Hyväksyttiin 
talousarvio toimintavuodelle 2019 yksimielisesti. 

7. Hyväksyttiin yksimielisesti hallituksen esitys, jonka mukaan liittymis- ja jäsenmaksut pidetään 
ennallaan. 

8. Valittiin hallituksen varsinaisiksi jäseniksi äänestyksen jälkeen Marianna Vuorenmaa sekä 

Janica Saari. Valittiin yksimielisesti varajäseniksi Jenni Pirinen ja Sara Vuori. 
9. Hyväksyttiin yksimielisesti hallituksen ehdottamat sääntömuutokset Akita ry sääntöihin sekä 

jalostustoimikunnan sääntöihin liittyen toimikunnan kokoon ja sen valintaan. 
10. Valittiin jalostustoimikunnan jäseniksi Katja Ikonen, Jenna Ajanki, Erika Häkkinen, Riina 

Haapakallio, Sara Vuori ja Marianna Vuorenmaa kahdeksi toimikaudeksi. Vuonna 2019 valitaan 
arvalla erovuoroiset jäseniksi puolet toimikunnan henkilöistä. 

11. Valittiin toiminnantarkastajaksi Anna-Kaisa Ahola ja hänen varamiehekseen Katri Marttila. 
12. Valittiin kokousedustajaksi Erika Häkkinen ja hänen varamiehekseen Janica Saari 

rotujärjestömme Suomen Seurakoirayhdistys ry:n (SSKY ry), Salpausselän kennelpiirin ja 
Suomen Kennelliiton yleiskokouksiin. 

13. Hyväksyttiin yksimielisesti Akita ry:n jalostustoimikunnan tekemä akitan jalostuksen 
tavoiteohjelma (JTO) vuosille 2019-2023. Tämä pöytäkirjan kohta tarkastettiin heti. 

14. Hyväksyttiin akitan PEVISA-ohjelma kaudelle 2019-2023 äänestyksen jälkeen kokouksessa 
tehdyn vastaehdotuksen mukaisesti. 

 

JTK:n ehdotus oli seuraava; 
Pentujen vanhemmista tulee astutushetkellä olla lonkkakuvauslausunto ja voimassa oleva 

silmätarkastuslausunto. Silmätarkastuslausunto ei saa astutushetkellä olla 36 kk vanhempi. 
PRA:ta, perinnöllistä kaihia, gRD:ta, tRD:ta tai PHTVL/PHPV-sairauden asteita 2-6 sairastavan 
koiran jälkeläisiä ei rekisteröidä. Jos koiralla on todettu mRD tai PHTVL/PHPV aste 1, voidaan 
se parittaa vain kyseisen sairauden osalta terveen koiran kanssa. 
Lonkkakuvaustuloksen D saanut koira voidaan parittaa vain tuloksen A tai B saaneen koiran 
kanssa. 
 

Kokouksessa esitettiin seuraava vastaehdotus; 
Pentujen vanhemmista tulee astutushetkellä olla lonkkakuvauslausunto, joka on arvoltaan 
vähintään C sekä voimassa oleva silmätarkastuslausunto. Lonkkakuvaushetkellä koiran tulee 
olla täyttänyt 18 kk. Silmätarkastuslausunto ei saa astutushetkellä olla 36 kk vanhempi. 
 



PRA:ta, perinnöllistä kaihia, gRD:ta, tRD:ta tai PHTVL/PHPV-sairauden asteita 2-6 sairastavan 

koiran jälkeläisiä ei rekisteröidä. Jos koiralla on todettu mRD tai PHTVL/PHPV aste 1, voidaan 
se parittaa vain kyseisen sairauden osalta terveen koiran kanssa. Diagnoosi ”muu 
vähämerkityksellinen kaihi” ei kuitenkaan sulje koiraa jalostuksesta. 
 
Akitan PEVISA ehdosta äänestettiin ja vastaehdotus hyväksyttiin äänin 13 ja 3. 
Tämä kokouspöytäkirjan kohta tarkastettiin heti. 
 

15. Käsitellään muut asiat huomioon ottaen yhdistyslain määräykset. 
 
Keskustelimme akitan roturisteytysasiasta ja totesimme, että projektiin lähteminen vaatii vielä 
paljon taustatyötä ja konsensusta akita-yhteisössä myös Suomen ulkopuolella. Totesimme, 
että keskustelu on tärkeää ja tiedon keräämistä sekä analysointiä on syytä edelleen aktivoida. 
Jatkossakin aihetta olisi tärkeää pitää pinnalla akita-yhteisössä.  

 
16. Kokouksen puheenjohtaja päätti kokouksen klo 13.15. 

 
 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi, 
 

___Erika Häkkinen______   ___Jenni Pirinen______ 
Erika Häkkinen, Akita ry puheenjohtaja Jenni Pirinen, kokouksen sihteeri 
 
 

Akita ry:n yleiskokouksessa 6.10.2018 valittuina pöytäkirjan tarkastajina olemme tarkastaneet pöytäkirjan 
ja todenneet sen kokouksen kulun mukaiseksi. 

 
 
Valkeakoski 6.10.2018 
 
 

___Jasmin Heinäaho______  ____Sara Koukku______ 
Jasmin Heinäaho    Sara Koukku 

 
 


